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Geachte raadsleden, 
 
Op 10 november 2023 heeft de fractie van Democraten Hilversum vragen (hieronder cursief) gesteld 
op basis van art. 41 van het reglement van orde over Financiële informatie. 

 
1. U schrijft 'eind derde kwartaal bleek er echter sprake van een zodanige snelle stijging, dat de 

begroting van niet-gecontracteerde zorg niet langer reëel was.' Waarom stuurt u dan pas in 
november, enkele uren voor aanvang van de raadsvergadering over de programmabegroting, 
een collegebrief die melding van maakt van het tekort van € 2 miljoen? 
Eind derde kwartaal werd ambtelijk geconstateerd dat er een nog snellere stijging van de kosten 
was dan een enkele weken eerder zichtbaar werd. Dat vroeg om een goede (ambtelijke) check 
en is er de noodzakelijke tijd besteed aan het goed doorrekenen van het tekort. Vervolgens was 
er tijd nodig voor een analyse om de verschillende oorzaken van het tekort in beeld te krijgen en 
dit te kunnen duiden. Zodra we zeker wisten dat we cijfers en analyse scherp hadden, is er een 
collegebrief opgesteld. Wij vonden het belangrijk uw raad vóór de raadsbehandeling van de 
begroting te informeren en niet te wachten tot het toesturen van de Eindejaarsrapportage. 

 
2. Op donderdag bracht u het ‘definitieve ontwerp’ voor de Kerkbrink in de publiciteit.  

Waarom informeert u niet eerst de raad? 
 Op dinsdag 7 november is het raadsvoorstel herinrichting Kerkbrink in het college behandeld. 

Op donderdag 9 november is het collegebesluit gepubliceerd en is op dezelfde dag ook de pers 
geïnformeerd over dit raadsvoorstel. Dit raadsvoorstel is tegelijkertijd aangeboden aan de raad 
ter agendering. 

 
3. Gelet op de publicatie in de Gooi en Eemlander kost dit plan € 1 mln meer en blijkt er een tekort 

van €600.000. Waarom heeft het college niet bij de begrotingsbehandeling aangegeven dat de 
kosten voor het plan op de Kerkbrink € 1 mln hoger zijn en er een tekort is van €600.000? 

 Pas op 7 november heeft het college het raadsvoorstel herinrichting Kerkbrink besproken. De 
extra kosten die uitvoering van dit plan vragen waren dus nog niet bekend op het moment dat 



de begroting 2024 aan de raad werd aangeboden. Overigens hangen de extra kosten voor het 
overgrote deel samen met de voorgestelde uitbreiding van de scope van het project tot 
aanpassing van de fietsverbinding Oude Torenstraat – s’Gravelandseweg.  

 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


